
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 8.11.2023 

 
Prítomní: Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Mgr. Daniela Kontinová, Janka Masárová,  

Ing. Alena Hrušová, Lenka Hučková, Ing. Mgr. Renáta Saková, neskôr Ing. Jaroslav Holota, 

 

Program rokovania finančnej komisie: 
 

1. Otvorenie 

2. Zásady hospodárenia s majetkom obce 

3. VZN o miestnych daniach 

4. Rôzne 

5. Záver 

 
 

1. Na úvod predsedníčka finančnej komisie privítala členov komisie, hlavnú kontrolórku, 

ekonómku obce a taktiež aj pracovníčku obecného úradu a  oboznámila prítomných 

s programom rokovania.  

 

2. V prvom bode rokovania predsedníčka komisie informovala o proteste prokurátora, 

ktorý zamietol obci Vaďovce VZN číslo 1/2023 a VZN číslo 2/2023. Obe VZN 

nespĺňajú zákonné podmienky, preto je potrebné obe VZN prepracovať a dať OZ na 

opätovné schválenie. Po krátkej diskusii komisia odporúča starostke obce vypracovať 

nové VZN, zverejniť ich na úradnej tabuli a internetovej stránke obce  a taktiež ich obe 

predložiť poslancom na pripomienkovanie. V prípade schvaľovania VZN, bude 

potrebné vopred uznesením zrušiť pôvodné VZN. 

 

3. Predsedníčka komisie prítomných informovala, že všetci poslanci dostali v emaily 

návrh, ktorý predložila pani starostka na doplnenie. Ide o Zásady hospodárenia 

s majetkom obce, ktorý má rozsiahlu verziu. Je potrebné tento dokument upraviť 

a predložiť OZ na schválenie, pretože tento dokument musí mať prijatá každá obec 

nakoľko sa od 1.11.2023 menia podmienky pri nakladaní s majetkom obce. Ekonómka 

obce informovala, že dostala od audítorky kratšiu verziu, ktorá bude poslancom taktiež 

odoslaná na doplnenie a je len na  poslancoch, ako Smernicu Zásad hospodárenia 

s majetkom obce schvália. FK odporúča o tejto smernici diskutovať ešte s pani 

starostkou na najbližšej finančnej komisii. 

 

4. V štvrtom bode ekonómka obce informovala a faktúre na svietidlá v škole, ktorú bude 

potrebné zaplatiť z RF obce, nakoľko ide o havarijnú situáciu. 

 

5. Hlavným bodom rokovania bolo VZN o miestnych daniach. Pracovníčka obce pani 

Hučková predložila prítomným návrh sadzby dane z nehnuteľností. Po poslednej zmene 

sadzieb daní sa pomer z 23 násobku nadstavil na približne 16. Sadzby daní je potrebné 

upraviť tak aby spĺňali pomer daný zákonom, to znamená 10 násobok medzi sadzbou 

dane pre fyzické osoby k sadzbe dane pre právnické osoby. Vplyvom týchto zmien sa 

navýšili aj sadzby pre chaty a bytové priestory na minimálnu nutnú výšku aby sa 

zachoval daný pomer 10 násobku. Ďalej táto úprava sadzieb daní zahŕňala aj 

kompenzáciu vplyvom inflácie. Predpokladaný zvýšený výnos z daní z nehnuteľností je 

o približne o 25 percent. 
 

 



 

Členovia diskutovali o týchto zmenách v reálnych sumách a ich vplyvoch na 

zvýšenie pre daňových poplatníkov. Prednesené návrhy boli po dlhšej diskusii 

zapracované do VZN o miestnych daniach. Spracovaný materiál komisia odporúča 

zverejniť  na úradnej tabuli a internetovej stránke obce  a taktiež ich obe predložiť 

poslancom na pripomienkovanie. Upravené sumy sadzby daní sú súčasťou zápisnice. 

 

6. V bode rôzne komisia diskutovala o mikulášskych balíčkoch, ich cene a podmienkach, 

pričom sa dohodla na sume 5€ za balíček, na ktorý majú nárok žiaci ZŠ a MŠ Vaďovce 

a deti s trvalým bydliskom v obci do 15 rokov. Taktiež prítomní diskutovali 

o prebiehajúcich prácach na opornom múre na briežku. Taktiež bola predložená 

pripomienka od zamestnancov obce, že majú požiadavku na rekonštrukciu obecného 

úradu. HK pripomenula, že je potrebné sa vrátiť k úprave RF, nakoľko sú stále 

nedoriešené presuny financií. Ďalej komisia navrhla zvážiť založenie zvlášť bankového 

účtu na nevyčerpané účelovo viazané finančné prostriedky v danom roku, aby 

sprehľadnili bežný účet a zostatky na ňom, ktoré majú byť na konci roka vylúčené 

a nezostávali na bežnom účte. 

 

 

Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

 

1. Prezenčná listina 

2. Návrh sadzby dane 

 

 

 

 

 

 

 

......................................... 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


